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Verslag jaarvergadering 15 November 2023 
 

 

1. Opening door de voorzitter. 

De voorzitter opent om 20.00 u. de vergadering en heet allen van harte welkom. 

 

2. Vaststellen presentielijst 

Aanwezig op deze vergadering waren ALLE aangesloten verenigingen.  

Vereniging 1980 werd vertegenwoordigd door Tony Bras. 

 

3. Goedkeuring van de notulen van 08-03-2023 

Deze notulen zijn voorafgaand aan deze vergadering gestuurd aan de secretarissen van 

de aangesloten verenigingen.  

Hierop waren geen op of aanmerkingen. 

 

4. Evaluatie seizoen 2023 / Kampioenenhuldiging 

De voorzitter zet kort het afgelopen seizoen uiteen, hierin was het hitteprotocol welke 

het afgelopen seizoen te pas en te onpas werd opgelegd voor een groot aantal vluchten 

punt van discussie. Omdat dergelijk hitteprotocol wordt opgelegd door de N.P.O zijn 

we hier met zijn allen aan gebonden. 

 

De kampioenen huldiging was dit jaar weer een groot succes met een nog grotere 

opkomst dan de afgelopen jaren. Waar wij als bestuur uiteraard zeer gelukkig mee 

zijn. De totale kosten van deze avond waren € 1718,00. We boeten hiermee weer wat 

in, maar de kas kan dit op dit moment goed hebben. 

 

5. Ingediende voorstellen. 

Er waren vanuit de verenigingen geen voorstellen ingediend.  

Vanuit het bestuur is wel het voorstel ingediend welke ALLE verenigingen 

toegestuurd hebben gekregen m.b.t het onttrekken van leden uit Rayon 3. 

 

Hierover is nog eens uitgebreid gediscussieerd en waren alle aanwezige verenigingen 

het er over eens dat we dit een halt moeten gaan toeroepen. 

 

We hebben hierover inmiddels bericht van Brabant-2000 terug gehad met als 

antwoord dat ze dit bij het nieuw te vormen bestuur zullen neerleggen. 

 

Op het voorstel lid a,b,c en d,van de N.P.O m.b.t de splijtleden waren de leden over 

voorstel lid a,b en c het eens dat de coördinaten van het hok moeten bepalen in welk 

samenspel men wordt opgenomen. Wat betreft punt d over de grenzen van de 

samenspelen met 5 km uit te breiden waren de aanwezige verenigingen het oneens. 

Omdat een dergelijk voorstel weer nieuwe grensgevallen creëert en er ongelijkheid 

ontstaat tussen leden die wel net binnen deze grens liggen en andere weer niet.    

 



6. Oproep bestuur kandidaten  

Tot op dit moment waren er nog geen aanmeldingen voor het bestuur van de Union de 

Baronie binnen gekomen. De termijn voor het opgeven is tot de voorjaarsvergadering. 

 

Er is ook nog even de vacatures voor het bestuur van Brabant-2000 ter sprake 

gekomen en hebben we bij de leden gepolst of er animo was vanuit Rayon 3 om zich 

op te geven voor het bestuur van Brabant-2000. Hier was helaas geen animo voor. 

 

7. Mededelingen bestuur. 

Bestuur heeft gezien de huidige situatie van de kas de contributie te handhaven op € 

3,50 per lid. 

 

8. Pauze. 

 

9. Rondvraag. 

Hiervoor gaf zich op Teus Teske 

Hij peilde de meningen van de verenigingen over het voorstel wat nu bij Brabant-2000 

ligt om de opzet van de huidige Brabant-2000 vergaderingen te wijzigen. Namelijk 

niet alle verenigingen aanwezig te laten zijn maar een afvaardiging van de Rayons op 

deze Brabant-2000 vergaderingen. 

 

Hierover waren de meningen verdeeld en is kort over gediscussieerd. We gaan het 

zien wat hierover uit de bus komt op de Brabant-2000 vergadering.  

 

10. Sluiten. 

De voorzitter sluit rond 21.45 u. deze vergadering bedank de aanwezige leden en heet 

allen wel thuis. 

 

   

 

 

Secretaris Bernard Brouwer 

  

    

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


